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Udkast til høringssvar vedr. skoledistrikter 2015-16 

Kgs. Enghave Lokaludvalg ser positivt på tilførsel af rode 208 til 
Bavnehøj Skole, da skolen har et meget lille distrikt. 
 
 I Lokaludvalget ønsker vi, at alle skoler i bydelen har et nogenlunde 
ens grundlag at drive skole på, og distrikternes størrelse er en af de 
parametre, vi forholder os til.  
 
Bavnehøj Skole har endvidere nogle udfordringer i distriktet, som vi 
ønsker at der bliver taget højde for, når der kigges på skoledistrikter. 
Solbakken kollegiet ligger i skolens distrikt. Herfra får skolen en del 
elever med islandsk og færøsk baggrund. Eleverne fra Solbakken 
flytter oftest, når det ældste barn går i 2. eller 3. klasse, for på det 
tidspunkt er forældrene færdige med at studere og må ikke bo på 
kollegiet længere. Boligmassen i distriktet betyder, at der ikke er store 
lejligheder at få, og villaerne i forfatterkvarteret i Valby er ikke til at 
betale for nyuddannede. Desuden flytter mange familier hjem til 
Island og Færøerne efter endt studie. Der skal tages særligt højde for 
denne fraflytning af familierne på Solbakken, når man kigger på 
antallet af børn i Bavnehøjs skoledistrikt.  
 
I Lokaludvalget ser vi et behov for at tænke sammenhængskraft og 
kammeratskabseffekter, når man inddeler skoledistrikterne. På den 
baggrund mener vi, at der er behov for at samle rode 209 og lægge 
den til Bavnehøj Skole. Det vil betyde, at man skal tilføre den 
nordlige del af rode 209 fra Carl Jacobsensvej og op mod rode 208 
(det vil sige venstre side af Trekronergade, Kløverbladsgade, 
Karensgade og Gerdasgade) fra Kirsebærhaven Skole. Vi mener, at 
Kirsebærhaven Skole kan bære dette, da der kommer en del 
familievenligt nybyggeri i den del af Valby, som kan tilføres 
Kirsebærhavens distrikt. 
 
 
Med venlig hilsen 
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